
 

Informatie voor de raad 
 

Onderwerp  - Rolstoelpicknicktafel bij Het Anker in Lemelerveld 

Portefeuillehouder - A. Schuurman (wethouder) 

Eenheid  - Ruimtelijke Ontwikkeling   

Contactpersoon - Simone Kiewiet 

Contactgegevens - s.kiewiet@dalfsen.nl 

Openbaarheid  - Openbaar  

 

 
Behandeld in collegevergadering van   15 februari 2022 
Behandeling in raadsvergadering van  28 februari 2022 
 
 
Kernboodschap: 
Het college van B&W stelt u voor kennis te nemen van 
de manier waarop de toezegging van wethouder Schuurman over een rolstoelpicknicktafel wordt 
uitgevoerd.  
  
Toelichting: 
Tijdens de behandeling van de jaarstukken 2020 in de vergadering van 14 juni 2021, heeft wethouder 
Schuurman een toezegging gedaan aan de fractie van Gemeentebelangen. Deze fractie zou graag 
een rolstoelpicknicktafel willen zien langs het kanaal Lemelerveld bij Het Anker. Wethouder 
Schuurman heeft toegezegd dit te zullen onderzoeken. 
 
Deze toezegging heeft geleid tot de volgende actie. Naar aanleiding van de Kanaalvisie voor 
Lemelerveld  heeft de provincie Overijssel een bedrag van € 75.000 aan subsidie toegezegd. Dit komt 
uit de pot Leefbare Kernen.  
Om voor dit bedrag in aanmerking te komen moet de gemeente Dalfsen de volgende activiteiten 
uitvoeren:  
a. Aanleg vervangende straat elders die plaatsmaakt voor fietspad langs het kanaal.  
b. Aanleg fietspad langs het kanaal.  
c. Vergraven oever en aanleg wandelpad en zitvoorzieningen aan het kanaal.  
d. Aanleg ontmoetings- en bewegingsterras aan het kanaal.  
 
De activiteiten onder a en b zijn inmiddels uitgevoerd. Ze maken onderdeel uit van het project 
Kanaalplan Lemelerveld fase 1. Dit project is afgerond.   
Met de activiteiten onder c. en d. gaan we de komende maanden aan de slag. Zeker is dat het 
ontmoetings- en bewegingsterras tegenover de Ankerstraat er gaat komen. We hebben ook een 
programma van eisen opgesteld en hierin de rolstoelpicknicktafel meegenomen.  
Er zijn inmiddels gesprekken met een bedrijf dat dit terras voor ons kan realiseren. Dit bedrijf doet ook 
andere projecten in Dalfsen, waaronder het familiepad.  
Van dit bedrijf krijgen we in week 7 een tekening en een raming van de kosten. In week 8 wordt een 
overlegmoment ingepland en daarna kan het offertetraject in gang worden gezet.  
 
Als de combinatie ontmoetings- en beweegterras niet werkt, gaan we in overleg met de wijkbeheerder 
en omwonenden kijken of er langs het kanaal een andere goede plek voor de rolstoelpicknicktafel is te 
vinden.  
 
Financiën: 
In het kader van de tweede Bestuursrapportage 2021 is het bedrag van het krediet voor de uitvoering 
van Kanaalpark Lemelerveld fase 1 opgehoogd met € 200.000 euro. Door de ophoging van het krediet  
is het saldo op 31 december 2021 positief. Er is een bedrag van € 24.000 beschikbaar voor 
investeringen in de vorm van een terras voor Het Anker en zitbanken langs het Kanaal.  
De provincie Overijssel heeft in het kader van Leefbare Kernen voor het project een subsidiebedrag 
van € 75.000 toegekend. Omdat een deel hiervan bedoeld was voor de aanleg van het fietspad voor 
de woningen aan het Kanaalpark, heeft de provincie op ons verzoek de helft van dit bedrag ad € 
37.500 in 2021 al uitbetaald. Het andere deel kunnen we aanvragen als de plannen voor de 



 

voorzieningen rond het Kanaal klaar zijn. Dit moet voor september 2022 gereed zijn. De verwachting 
is het project Kanaalpark fase 1 eind 2022 helemaal afgerond kan worden. 
 
Communicatie: 
Met een klankbordgroep van betrokken bewoners is eind 2019/begin 2020 gesproken over de invulling 
van het gebied rond het Kanaal tussen de Wagenmansbrug en de Driepuntsbrug. Hiervoor is op 1 
februari 2020 een plan ingediend bij de provincie. Daarna is de focus gelegd op de realisatie van de 
woningen op de voormalige Welkooplocatie. Eind 2021 is de klankbordgroep weer betrokken bij het 
opstellen van het programma van eisen. En dit jaar zullen we de klankbordgroep weer betrekken 
richting de uitvoering van de werkzaamheden.  
  
Vervolg: 
De verwachting is dat het gebied rond het Kanaal in september 2022 is ingericht. De gemeenteraad 
zal van het eindresultaat op de hoogte worden gesteld. Dan kunnen we ook laten weten of het is 
gelukt om een plaats te vinden voor de rolstoelpicknicktafel.   
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